
Beste griffie,

Hierbij onze inbreng voor het vragenuurtje van aanstaande raadsvergadering:

Afgelopen 6 mei is dit bericht via Vlietnieuws.nl verspreid:

https://vlietnieuws.nl/2021/05/06/onderzoek-naar-vijf-traces-openbaar-vervoer-binckhorst/. In dit 
bericht wordt gesproken over het bestaan van 5 tracés die door de projectorganisatie “Binckhorst 
bereikbaar”  worden onderzocht. Verder blijkt dat het tracé via de Broekslootkade/Jupiterkade niet 
meer wordt meegenomen.

- Is de wethouder hiervan op de hoogte?

- Zo ja, Kan de wethouder ons vertellen welke redenen er zijn voor de projectorganisatie om het 
Broekslootkade/Jupiterkade-tracé niet meer mee te nemen als bruikbaar alternatief?

- Deelt de wethouder de mening van de VVD Rijswijk dat door de veelheid aan alternatieven die 
telkens worden opgeworpen de twijfel oproept dat een goed plan aanwezig lijkt?

Vriendelijke groet,

Menno Ezinga

VVD Rijswijk


